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Om Skintanprojektet 

Peter Feuerbach presenterade slutrapporten "Samarbete för att genomföra 

platsanpassade tekniker för att minska fosfortransporter från 

jordbruksmark till ytvattendrag" för Vattenrådets styrelse. 

 

"Skintans Vattenråd bildades 2016, som ett av resultaten från 

Leaderprojektet; ”Vattenstrategieplaner för lantbruksföretagen – i vått och 

torrt” som drevs av Hushållningssällskapet Halland under 2013 - 2016. 

Bildandet av Skintans Vattenråd skedde två år efter de stora 

översvämningarna i Skintans dalgång 2014. Avrinningsområdet för 

vattendraget är ca 5 500 ha och vattenrådet blev därmed det minsta 

vattenrådet i Sverige." 

Rapporten är lättläst och på 10 sidor, 

 

Till rapporten hör en bilaga som också är på 10 sidor och redovisar en 

utvärdering av samverkan inom projektet. 

 

Styrelsen tackade Peter för en utomordentligt väldokumenterad rapport 

med förhoppning att detta skall falla jordbruksverket väl i smaken. 

 

Till årsmötet 2022, förhoppningsvis i maj, planerar vi att kunna redovisa 

slutrapporten, och utvärderingen för alla som varit inblandade i projektet. 
 

Anteckningar förda av  

Anders Kinch 


